



*Your tasteful wedding  
at Mövenpick*

*Свадьба со вкусом в Mövenpick*



# *All in the detail*

*Всё в деталях*

It begins the moment you set the date. We'll take pride in each detail of your dream wedding, bringing every element to life. And with a dedicated coordinator with you every step of the way, the day itself will be deeply personal and simply effortless.

---

Этот день начинается в тот момент, когда вы определяетесь с датой. Мы будем счастливы продумать с вами каждый момент предвкушения счастливого события, воплощая каждый элемент в жизнь. С нашим координатором каждый шаг на пути к свадьбе будет глубоко личным и тщательно проработанным.

  
**MÖVENPICK**  
MOSCOW TAGANSKAYA

A romantic photograph of a bride and groom lying on their stomachs on a bed with white linens. They are both wearing white wedding attire. The groom is on the left, and the bride is on the right, with her hair styled in an updo and wearing a pearl earring. They are looking at each other with soft expressions. The text is overlaid on the upper portion of the image.

# *Mövenpick wedding package*

*Свадебный пакет Mövenpick*



We have prepared for you the special Mövenpick wedding package with the main options for creating a wedding celebration. The wedding package includes a menu of hot and cold dishes, non-alcohol drinks, ballroom rental, multimedia equipment (screen, projector, radio microphones). Alcohol are ordered separately or a cork fee is paid.

Our compliments for your order a celebration for 20 guests and more: Deluxe room for 2 nights with breakfast, sparkling wine and sweet amenities in the room.

\* Please, contact your personal manager for more information and prices of wedding package.

---

Мы подготовили для вас фирменный свадебный пакет Mövenpick, куда включили главные опции для создания свадебного торжества. В наш свадебный пакет включены: меню горячих и холодных блюд, безалкогольные напитки, аренда зала с сервировкой столов, оборудование в зале (экран, проектор, радиомикрофоны). Алкогольные напитки заказываются отдельно либо оплачивается пробковый сбор. Дополнительно взимается сервисный сбор 10%.

Наши комплименты при заказе торжества от 20 гостей: номер Deluxe на 2 суток с завтраками, игристое вино и сладкий комплимент в номере.

\* Стоимость свадебного пакета, пожалуйста, уточните у вашего персонального менеджера.



# *Mövenpick wedding menu*

## *Свадебное меню Mövenpick*

From delicate appetizers to special hot dishes, our wedding reception menus are bespoke, seasonal and always showstopping.

You can add our welcoming wedding buffet. Meet the guests of the event with a special taste. We offer three delicious snacks and sparkling wine to welcome guests before the start of the wedding celebration.

---

От нежных закусок до авторских горячих блюд в авангардной подаче — наше особенное свадебное меню от шеф-повара Виталия Баранова порадует интересной подачей и оригинальным сочетанием вкусов.

Вы можете добавить в сценарий мероприятия приветственный свадебный фуршет. Встречайте гостей мероприятия с особым вкусом. Мы предлагаем три изысканные закуски и игристое вино для встречи гостей перед началом свадебного торжества.



# Chocolate Hall

*Зал «Шоколад»*



Perfect for Banquet Seating up to 60 guests. This bright room is equipped with panoramic windows with views of the garden ring and multimedia equipment with a large screen. The design of the hall is made in the theme of chocolate and is decorated with an original structural ceiling, thick curtains of an appetizing caramel shade, elegant lamps and soft carpet.

---

Идеально подходит при банкетной рассадке до 80 гостей. Этот светлый зал оснащён панорамными окнами с видами на Садовое кольцо и мультимедийным оборудованием с большим мобильным экраном. Дизайн зала выполнен в тематике шоколада и декорирован оригинальным структурным потолком, плотными шторами аппетитного карамельного оттенка, элегантными светильниками и мягким ковровым покрытием. При необходимости в зале возможна установка танцпола и сцены.



# *Vanilla Hall*

*Зал «Ваниль»*



Perfect for Banquet Seating up to 30 guests. This bright room is equipped with panoramic windows with views of the garden ring and multimedia equipment with a large screen.

---

Небольшой зал на 2 этаже для уютной свадьбы вместит 30 гостей банкетной рассадкой. Зал с панорамными окнами на Садовое кольцо оборудован мультимедийным оборудованием и большим экраном. Здесь можно провести семейное торжество в приватной атмосфере.



# *Chef's sorbet show*

*Шоу сорбетов от шефа*

A spectacular show on the preparation of festive sorbet from the chef's team – an exclusive spectacle from Mövenpick at a wedding celebration, which you can order from us. At the end of the sorbet preparation, your guests will be able to enjoy the freshest ice cream!

---

Эффектное шоу по приготовлению праздничных сорбетов от команды ресторана Shagal – эксклюзивное зрелище от Mövenpick на свадебном торжестве, которое можно у нас заказать. По окончании приготовления сорбетов ваши гости смогут насладиться свежайшим мороженым!

# *Open bar for the wedding toast*

*Барное меню  
для свадебных тостов*

Decorate the celebration with your favorite drinks created especially for the wedding toast. It is also possible to bring your own alcoholic beverages with the payment of a cork fee.

---

Украстье торжество любимыми напитками, созданными специально для свадебного тостов. Также возможен привоз собственных алкогольных напитков с оплатой пробкового сбора.





# *Preparing the bride for the wedding*

*Подготовка невесты к свадьбе*

When everything is planned and all the details are in place, you can relax before the main day. Book a night or two at the Mövenpick Moscow Taganskaya hotel, treat yourself to a relaxing stay at The Wave Spa, and Wake up refreshed at the Mövenpick hotel, fully prepared for your wedding celebration.

---

Когда все запланировано и все детали на месте можно расслабиться перед главным днем. Забронируйте одну-две ночи в отеле Mövenpick Moscow Taganskaya, побалуйте себя отдыхом в спа-комплексе The Wave и проснитесь обновлёнными в отеле Mövenpick, полностью готовым к вашему свадебному торжеству.

# Capacity & Dimensions

## Вместимость залов

	Dinner round Рассадка за круглыми столами	Dinner oval Рассадка за общим столом	Area Площадь
Chocolate Шоколад	60	—	110 m <sup>2</sup>
Vanilla Ваниль	30	20	63 m <sup>2</sup>
Caramel Карамель	—	10	33 m <sup>2</sup>

Unforgettable weddings are made at Mövenpick Moscow Taganskaya. And an experienced team makes your dream day go exactly as you always imagined. Please, contact us for the details  
[+7 495 777 13 53, H9255-sl1@accor.com](mailto:H9255-sl1@accor.com)

Прекрасные свадьбы рождаются в отеле Mövenpick Москва Таганская. Наша команда воплотит день вашей мечты в жизнь так, как вы всегда его себе представляли. Пожалуйста, свяжитесь с нами для обсуждения деталей  
[+7 495 777 13 53, H9255-sl1@accor.com](mailto:H9255-sl1@accor.com)